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PROGRAMOVÉ PROHLÁŠENÍ 
kandidáta na funkci prezidenta ČSTS 

pro volby na Výroční konferenci ČSTS konané 1. 5. 2019 
 

Vážení členové Českého svazu tanečního sportu, 

dovolte, abych Vám představil programové prohlášení pro období 2019–2023. Úvodem bych 
rád uvedl důvod své kandidatury na post prezidenta ČSTS. Po dvou letech fungování ve funkci předsedy 
Komise sportovců ČSTS a absolvování řady jednání výkonné rady jsem v kontextu událostí na minulé 
výroční konferenci dozrál k názoru kandidovat na funkci prezidenta, a to i díky citelné podpoře napříč 
svazem. Rád bych v této pozici aplikoval mechanismy z úspěšného dvouletého období v komisi 
sportovců, kde po krátké době vznikl soudržný a komunikativní tým profesionálů, schopný vyjednávat 
ve všech sférách svazu. 

Výkonnou radu chci vést neméně efektivním způsobem jako komisi sportovců. Rozhodl jsem 
se proto vytvořit tým kandidátů, kteří prokazatelně patří mezi erudované a zkušené v oblastech sportu, 
profesních činností, marketingu a ekonomiky, a je za nimi vidět kus velmi dobře odvedené práce 
v klubech, divizích a firmách. Tým je složen i z některých členů končící výkonné rady, kteří dle mého 
názoru, odváděli výbornou práci pro český taneční sport, na kterou chci navázat. A to i na úkor možných 
politicky nabídnutých pozic k zisku či zajištění většího počtu hlasů ve volbách. A myslím, že všichni víte, 
o čem mluvím. Tato situace je jednou z těch, které trápí celý svaz nejvíce a chci ji řešit formou zajištění 
spravedlivějšího zastoupení členů ČSTS prostřednictvím divizí a klubů. Jako prezident svazu chci zajistit 
chod a rozvoj prostředí pro všechny sportovce, kteří jsou různě rozděleni v klubech jednotlivých divizí 
a zastupováni delegáty na výročních konferencích. Opravdu ve všech divizích delegáti zastupují 
poměrné počty členů v klubech? Myslím, že nikoliv. 

Velkým zvratem ve fungování svazu byl začátek roku 2018, kdy byl odvolán generální sekretář 
poté, co se ukázalo, že nestačil plnit všechny své povinnosti. Jelikož je tato funkce přímo spojena 
s komunikací mezi ostatními členy svazu a ekonomikou, na chvíli se zdálo, že je svaz zcela ochromen. 
Přestaly se včas hradit faktury, cestovní příkazy a další pohledávky. Dosavadní vedení svazu rozdělilo 
funkce generálního sekretáře mezi viceprezidenty a situace se začala vracet do normálu. Ekonomiku 
se však nepovedlo navrátit do funkčního stavu. 

Z této situace vyplývají první úkoly nové výkonné rady, které jsou provedení auditu a navrácení 
ekonomiky do plně funkčního stavu. K tomu patří zejména maximalizace příjmů z možných dotací, 
které chceme dosáhnout novým personálním zajištěním profesionálem s dlouholetou praxí. Pro obraz 
svazu navenek je důležitým faktorem včasné hrazení faktur, cestovních příkazů a dalších závazků, proto 
chci obnovit funkci generálního sekretáře, jako osoby zodpovědné za běh celého sekretariátu. 
Ekonomická oblast bude řízena profesionálním ekonomem (zaměstnanec sekretariátu), pověřeným 
výkonnou radou. Prezident, viceprezidenti a generální sekretář budou rozhodovat v rámci svého 
přiděleného rozpočtu a závažná ekonomická rozhodnuti bude vykonávat celá výkonná rada. Tímto 
bude sekundárně výrazně posílena oblast marketingu. 

Velmi dobré jméno nám v poslední době dělají mladé kategorie, které jsme výrazně 
podporovali ať už cestou grantu, či z vlastních prostředků. Na tuto cestu chci navázat a podporu ještě 
zvýraznit. Samozřejmě je nutné zajistit příliv nových nadějí, a proto chci výrazně posílit i náborovou 
oblast v těchto kategoriích. 

V oblasti vzdělávání půjde zejména o otevření studia porotce a trenéra 1. třídy v nejbližším 
možném termínu, zapojení vzdělávacího systému ČSTS do vzdělávacího systému školství a sportu a 
napojení na mezinárodní vzdělávací struktury. 
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V rámci organizační struktury chci zachovat existenci divizí. Je však třeba je výrazně zaktivizovat 
a zajistit spolupráci s organizacemi na úrovni krajů a podpořit divize s menším počtem členů nejen 
metodickou pomocí, ale i za cenu finančních investic. Dalším úkolem bude vybudování nových 
organizátorských týmů, přechod na digitální elektronické systémy pro porotce a vyhodnocování práce 
porotců. 

Administrativní náročnost řízení svazu závisí na funkčnosti a rozvoji informačního systému. 
V této oblasti chci rozšířit současné kapacity. Vedle stávajících webových stránek chci iniciovat vznik 
webové platformy určené pro veřejnost a jejím řízením pověřit viceprezidenta pro marketing. Jako 
potřebné vidím posílení oblasti legislativy, využitím našich členů s právním vzdělaním a praxí.  

V návaznosti na vývoj světa sportu bych chtěl spolu s nově zvolenou výkonnou radou formovat 
budoucnost sportovně směřujících tanečních disciplín. Jako důležité vidím návaznost v podpoře 
talentované mládeže a reprezentace, na rozšíření o týmové soutěže v oblasti DSE, na tzv. medailové 
soutěže pro začínající páry a na rozšíření působnosti ve školském a akademickém sportu. 

 

Program jednotlivých oblastí 

Soutěžní oblast 

- Změna soutěžního výpočetního systému na plně elektronický 

- Pokračování ve zdokonalování systému TPV jako nástroje pro tvorbu členské základny 
(dořešení sekce Pro-Am a její napojení na systém Teacher and Student, posunutí bodové 
hranice pro větší rozdělení E a TPV, rozdělení TPV A a B v sekci Solo a Synchro atd.) 

- Vyhodnocování statistik hodnocení porotců v systému ČSTS 

- Udržení stávajícího modelu podpory reprezentace a SCM, zavedení pokladen pro členy NRT a 
SCM 

- Analýza systému nominací a jeho vyladění 

- Další automatizace webových stránek pro účely soutěžní oblasti (změna profilu páru a člena, 
elektronický registrační formulář na zápis bodů ze zahraničí, přidělení IDT zahraničním párům 
atd.) 

- Kvalifikace licencí funkcionářů rozdělit dle funkcí a zavedení „stínových funkcionářů“ 

- Propojení soutěžních komisařů divizí pod VpS a zlepšení následné komunikace 

- Vypracovat systém výběru organizátorů soutěží umožňující regulovat počty soutěží 

- Elektronická podatelna pro tendry a následné větší využívání tohoto transparentního systému 
pro výběrové řízení 

- Komunikace s ostatními svazy (SUT, CDO, …) a zavedení dalších tanečních disciplín do struktury 
ČSTS 

Profesní oblast 

- Změna péče o KČ pořádáním kurzů, školení a vytvoření nových informačních kanálů 
- Zajištění vybavení funkcionářům využitím investičních dotací MŠMT a přípravy na zisk licencí 

WDSF (chairmperson, scrutineer, inviligator) 
- Využití informačních technologií při přípravě našich odborníků (Internetová trenérská škola) 
- Vtisknutí nové tváře Doškolovacímu semináři a Kongresu 
- Zajištění odborníků s licencí zkušebních komisařů WDSF 
- Začlenění našeho systému do Národního systému kvalifikací a evropských vzdělávacích 

struktur (EQF) 
- Uznání našich odborníků a specializace ve výukových programech VOŠ a VŠ 
- Napojení trenérů na Českou trenérskou akademii (ČOV) a vzdělávací struktury ČUS 
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Finanční a marketingová oblast 

- Audit hospodaření dosavadního vedení ČSTS 
- Stabilizace, nastavení procesů a vytvoření obchodní strategie CDSS 
- Transparentnost – uvedeni do praxe ustanovení finančního řádu o zveřejňování hospodaření 

pod trvalým dozorem dozorči rady 
- Detailnější informace o chystaných změnách, veřejné hodnocení projektů, vypisování tendrů 
- Kampaně pro zvýšeni členské základny 
- Spolupráce s tanečními kluby a školami působící v základních školách 
- Vytvoření moderních komunikačních kanálů pro komunikaci s rodiči a mládeží 
- Vytvoření pozice obchodního ředitele CDSS na bázi provizním systému 
- Využití externí odborné agentury k vytváření značky Taneční sport a optimalizace využití 

komunikačních technologií 
- Rozvojem značky a pořádáním akcí a festivalů budovat ekonomickou samostatnost CDSS 
- Využití potenciálu reprezentace jako silného obchodního nástroje 
- Propojení tanečních svazů 

 

Kandidátní listina 

Ing. Filip Karásek – Prezident 

- Ostrava 
- Taneční kariéra: Trojnásobný mistr ČR kategorie dospělí, dvojnásobný Mistr ČR kategorie 

profesionálů, čtvrtfinalista MS a ME v kategorii dospělí, semifinalista MS a ME profesionálů, 
semifinalista Světových her v Kolumbii, finalista PD Super Grand Prix ve Stuttgartu, dlouholetý 
člen TOP 50 světového žebříčku WDSF 

- Profesní kariéra: Trenér tanečních sportů – trenér a porotce II. třídy ČSTS, předseda Komise 
sportovců ČSTS 2017-2019 

Ing. Martin Dvořák – Viceprezident pro sport 

- Praha; Mistr ČR v kategorii dospělí v letech 2004-2014 a profesionálů v letech 2015 a 2018, 
Finalista MS a ME v kategorii dospělí a vicemistr světa PD v 10T, majitel klubu MZ Dance Team, 
člen představenstva Pražské divize ČSTS, předseda Komise sportovců ČSTS v letech 2012-2016, 
viceprezident ČSTS pro sport v letech 2016-2019, trenér, porotce a funkcionář I. třídy 

Tomáš Novák – Viceprezident pro marketing 

- Příbram; Bývalý tanečník mezinárodní třídy, vlastník klubů Casscada Neratovice a Academia 
Latina Příbram, od roku 1999 aktivní trenér dětí, juniorů a mládeže do úrovně finalistů MČR, 
od 2012 se věnuje vývoji produktů, včetně marketingových a obchodních strategií, dnes 
zastává řídící pozice ve třech mezinárodních firmách 

Martin Odstrčil – Viceprezident pro profesní věci 

- Brno; Sedminásobný Mistr ČR a semifinalista ME a MS, trenér I. třídy, porotce WDSF a člen TOP 
poroty ČSTS, člen lektorského sboru, vedoucí tanečního klubu DSP Kometa Brno, dlouholetý 
organizátor Brno Open Dance Festival a mnoha dalších tanečních soutěží, člen VR ČSTS a člen 
představenstva Jihomoravské divize ČSTS 

Ing. Radek Felcman – Člen výkonné rady 

- Zlín; Bývalý tanečník mezinárodní třídy, zakladatel a statutární zástupce TK Fortuna Zlín od roku 
1986, organizátor postupových i titulárních soutěží, trenér i porotce I. třídy, viceprezident ČSTS 
pro profesní záležitosti a dlouholetý člen Výkonné rady ČSTS, člen Prezidia ČSTS 
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Mgr. Miroslav Hýža – Člen výkonné rady 

- Olomouc; Vicemistr ČR, trenér II. třídy, předseda Tanečního klubu Olymp Olomouc, předseda 
Olomoucké divize ČSTS, člen Komise sportovců ČSTS v období 2017-2019 

Tomáš Chmel – Člen výkonné rady 

- Jaroměř; Bývalý tanečník mezinárodní třídy, taneční mistr, trenér a porotce II. třídy, majitel 
taneční školy TAK DANCE KROK HK, profesionální člen SUT, člen soutěžní komise SUT, 
dlouholetá praxe s vedeném marketingových projektů a velkých pracovních týmů 

Ing. Pavel Kušička – Člen výkonné rady 

- Struhařov; Aktivní tanečník, Projekt manažer, působil 10 let v zastupitelstvu obce Struhařov, 
z toho 8 let ve funkci předsedy finanční komise 

člen výkonné rady 

- Ponechávám otevřené pro ty, kteří souhlasí s mojí cestou a chtějí pomoct 

  

 Závěrem bych Vám chtěl poděkovat za trpělivost, se kterou jsou jste četli toto programové 
prohlášení. Jsem přesvědčen, že mnou zvolený tým bude vykonávat čistou, transparentní, a hlavně 
dobrou práci pro náš společný cíl, kterým je co nejlepší úroveň a fungování českého tancování. Přeji 
Vám chladnou hlavu a konstruktivní rozhodnutí při volbách na nadcházející výroční konferenci.  

Na viděnou v Týnci nad Sázavou 1. 5. 2019. 

 

 

V Ostravě 21. 3. 2019        Filip Karásek 

 


